

ROUND TABLE / CO-PRODUCING GENRE FILMS IN EUROPE

WEDNESDAY 27 SEPT.
14:30 > 16:00 — CINEMA VOX

**IN FRENCH, LIVE TRANSLATION
TO ENGLISH**

Hosted by journalist and film critic
Perrine Quennesson.

As part of the Eurogenre meeting days, a round-table discussion on producing and co-producing genre films in France and Europe will be held. This event will allow industry professionals to discuss current topics related to producing fantasy films in France as well as the challenges and opportunities involved in cross-border and European funding structures.

SPEAKERS

- Iris Cadoux, Project manager, Eurimages
- Murielle Famy, Special Audiovisual and Cinema Adviser
- Clément Renouvin, producer, Bonne Pioche Productions
- Eric Vicente, Head of the Film and Audiovisual department of the City and Eurometropole of Strasbourg

...

TABLE RONDE / COPRODUIRE UN FILM DE GENRE EN EUROPE

MERCREDI 27 SEPT.
14:30 > 16:00 — CINEMA VOX

**EN FRANÇAIS, TRADUCTION
SIMULTANÉE VERS L'ANGLAIS**

Modération assurée par Perrine
Quennesson, journaliste et critique.

Dans le cadre des journées de rencontres «Eurogenre», une table ronde sur le thème de la production en France ainsi que de la coproduction européenne sera proposée. L'occasion d'aborder l'état de la production française de films fantastiques ainsi que les défis et opportunités qui s'offrent aux montages financiers transfrontaliers et européens.

INTERVENANTS

- Iris Cadoux, Chargée de mission, Eurimages
- Murielle Famy, Chargée de mission Audiovisuel et Cinéma, Région Grand Est
- Clément Renouvin, Producteur, Bonne Pioche Productions
- Eric Vicente, Responsable du département cinéma et audiovisuel, Ville et Eurométropole de Strasbourg